
 
  Zapisnik sa održa ne Skupštine GRADSKE ZAJEDNICE KULTURE ČAKOVEC

  Skupština je održana 21.03.2016.g. u prostorijama  uprave Grada Čakovca.

  Za Skupštinu je predviđen slijedeći DNEVNI RED : 

1. Otvaranje skupštine 
2. Izbor radnih tijela
3. Osvrt na financiranje GZK u 2015. Godini
4. Prijedlog i donošenje Odluke o raspodjeli sredstava iz proračuna Gradske zajednice 

kulture za 2016. Godinu
5. Prijedlog i donošenje odluke o ukupnom radu i poslovanju Gradske zajednice kulture 
6. Ostala pitanja

   Skupštinu je otvorio i nazočne skupštinare , Davida Vugrinca predstavnika Grada , članove NO  i 
predstavnike medija pozdravio je predsjednik  GZK -ČK  Nikola Kotur , te predložio slijedeći 
DNEVNI RED:

 Na Skupštini je nazočno 15 članica GZK ČK  te je Dnevni red jednoglasno prihvaćen i sve 
donešene odluke biti će pravovaljane.

  Ad2) U radno predsjedništvo predloženi su : Dejan Buvač kao član  i Jagoda Srša kao član i 
zapisničar , a za ovjerovitelje Zapisnika Predrag Kočila i Ivan Ujlaki.
 ** Članovi Skupštine jednoglasno su prihvatili prijedlog.

 Ad3) Predsjednik se osvrnuo na financiranje u proteklom periodu. Na istu tematiku nadovezao se i 
gosp. David Vugrinec koji je naglasio da su udrugama GZK isplaćena sva financijska sredstva za 
redovnu djelatnost, a da nije isplaćeno 20.000 kn za programe, koja će biti podmirena u narednom 
razdoblju.

 Ad4) Članice su dobile u radnim materijalima prijedloge o raspodjeli financijskih sredstava za 
tekuću godinu pa su isti dati na raspravu.
 Kovačević Jambor je postavila pitanje bodovanja članica.
 Kotur – Iznio stav članova UO GZK da se još ove godine financiranje društava vrši prema 
starim kriterijima te da se tijekom godine načini Pravilnik bodovanja u skladu sa skupinama i 
djelatnostima članica, da se financiranje u 2017.g. vrši prema tom Pravilniku.
 Predstavnici pjevačkog Zbora umirovljenika nisu zadovoljni raaspodjelom sredstava jer 
nemaju financijskih mogućnosti plaćanja voditelja, te daju upit dali im se može kako pomoći 
vezano uz financiranje voditelja.
 Kotur im predlaže da se jave na natječaje Programa javnih potreba u kulturi koji će se 
raspisati u rujnu.
 I. Ujlaki pita kad se mogu članice javiti n na natječaje.
 D. Vugrinec naglasio da će u 9.mj. biti raspisan Natječaj za javne potrebe u kulturi za 
2017.g., te aglasio da će i sa sredsvima za 2016.g biti i isplačena sredstva za prethodnu godinu 
članicama koje su prošle na natječaju, sve udruge će biti obaviještene o natječaju. Od sutra Grad 
raspisuje natječaje za VMO i kotare gdje se društva također mogu javiti na natječaj.
 Kotur- obavještava da je odlukom Skupštine do 15.03. bilo potrebno u Grad dostaviti 
Financijska izvješća o , te naglasio ako još neko društvo nije dostavilo da to učini do kraja tjedna 
do 27.03.2016., u slučaju da netko ne podnese financijsko izvješće do toga datuma predlaže 



skupštini da se toj istoj udruzi ne isplate sredstva za 2016. godinu. 
 D. Vugrinec naglašava da se uz financijsko izvješće obavezno moraju priložiti računi, prema
novom Zakonu o udrugama to je i Obaveza svih društava , isto tako Udruge moraju opravdati 
računima i sredstva koja dobiju od poduzeća najviši iznos kojeg društvo može dobiti je 5.000kn.sva 
dobivena sredstva treba trošiti namjenski.
 **** Članice su jednoglasno prihvatile odluku o neisplati sredstava udrugama koja ne 
podnesu financijsko izvješće do 27.03.2016 ,  Prijedlog o kriterijima preaspodjele sredstava GZK 
za 2017. godinu. i Prijedlog preaspodjele sredstava GZK za 2016. godinu.


 PRILOG: 
Odluka o raspodjeli sredstava iz proračuna Gradske zajednice kulture Čakovca

Za 2016. Godinu, prema skupinama korisnika

Skupina Postotak Godišnji  iznos
A Redovna djelatnost – 21 udruge 24 72.000,00 kn
B Raspodjela po skupinama 68 204.000,00 kn
C Gradska zajednica kulture Čakovec 8 24.000,00 kn

100 300.000,00

Skupina Postotak Godišnji  iznos
A Kulturno-umjetnička društva i udruge 42,64 87.000,00
B Instrumentalni ansambli 20,10 41.000,00
C Vokalni ansambli 18,63 38.000,00
D Kazališna djelatnost 4,41 9.000,00
E Ostale djelatnosti 14,22 29.000,00

100 204.000,00

Skupina  A – kulturno umjetnička društva i udruge
Skupina Postotak Godišnji  iznos

1. KUD Žiškovec 16,6 14.500,00
2. KUD „Katruže“ Ivanovec 16,6 14.500,00
3. KUU „Veseli Međimurci“ Čakovec 16,6 14.500,00
4. KUD Mačkovec 16,6 14.500,00
5. KUD Mihovljan 16,6 14.500,00
6. KUD Šandorovec 16,6 14.500,00

100 87.000,00

Skupina  B – Instrumentalni ansambli
Skupina Postotak Godišnji  iznos

1. Tamburaški orkestar „S.B.Stipić“ 51,22 21.000,00
2. Gradski puhački orkestar Čakovec 34,15 14.000,00
3. Big Band Čakovec 14,63               

6.000,00
4. Dixieland Band 0 0,00

100 41.000,00



Skupina  C – Vokalni ansambli
Skupina Postotak Godišnji  iznos

1. Pjevački zbor „J.Š.Slavenski“ 87,8 33.000,00
2. Pjevački zbor umirovljenika Čakovec 22,2 5.000,00

100 38.000,00

Skupina  D – Kazališna djelatnost
Skupina Postotak Godišnji  iznos

1. Dječje gradsko kazalište Čakovec 100 9.000,00
100 9.000,00

Skupina  E –Ostale djelatnosti
Skupina Postotak Godišnji  iznos

1. Čakovečke mažoretkinje 41,39 12.000,00
2. Studio suvremenog plesa „Teuta“ 27,58 8.000,00
3. Plesni studio „Vivona“ 27,58 8.000,00
4. Likovno udruženje Čakovec 0,00 0,00
5. FD Novo Selo na Dravi 3,45 1.000,00
6. Udruga žena Štefanec 0 0,00
7. Udruga žena Totovčice 0 0,00
8. Zrinska Garda 0 0,00

100 29.000,00

 Ad5) Kotur je naglasio da GZK ČK djeluje samostalno kao Udruga od 2016.g. , posluje 
samostalno, ima svoj račun. Prema Gradu je dat prijedlog da se GZK dodjele sredstva u iznosu od 
300.000 kn za funkcioniranje Zajednice.
- D: Vugrinec je naglasio da GZK može računati na ta sredstva te će se potpisati ugovor između 

Grada i GZK ČK te će GZK preraspodijeliti sredstva prema članicama u 4 rate.
 Predsjednik je zamolio udruge da se obavezno pridržavaju svih zadanih rokova pa bi bilo 
dobro da se sva izvješća prema GZK pošalju već do 01.03., te predložio ukoliko se članice neće 
pridržavati rokova neće im biti isplačena sredstva.
  ** Članice su se  jednoglasno složile da se izvješća prema Gradu pošalju do 01.03. tekuće godine.
 IO GZK donio je odluku da članice GZK plačaju članarinu zajednici u iznosu od 50 kn 
godišnje , se predlaže članicama da istu i prihvate.
  *** Članice su jednoglasno prihvatile odluku da svaka članica GZK uplačuje godišnju članarinu 
u iznosu od 50 kn.
 
 Pedsjednik je članicama pedstavio tabele bodovanja udruga s kojim bi se krenuko od iduće godine 
s 1.1.2017.; pojasnio je da svaka skupina ima drugačiji sistem bodovanja kako skupine nebi bile 
zakinute.Zamolio je članice da do 1.9. pošalju svoje prijedloge.
Slijedila je rasprava:
 Udruga žena Totovčice naglašavaju da u svojoj udruzi imaju više djelatnosti , te da se 
financiraju jednim dijelom samostalno i putem VMO.
 P. Kočola  naglasio da ima udruga u GZK koje nisu aktivne , a dijele sredstva isto kao i 
udruge koje aktivno sudjeluju u raznim programima mjesta , Grada i šire.
- K. Kovačević naglašava da je već bilo bodovanje u GZK te postavlja pitanje dali će bodovanje 
biti pravedno za sve članice.
 Kotur -naglašava da se članice očituju i daju svoje prijedloge te će se zadno prema 
prijedlozima sa članicama napraviti kriteriji bodovanja prema skupinama specifičnih djelatnosti.
 Člannice predlažu da se ispita stvarno stanje djelovanja pojedinih članica koje dijele 



sredstva GZK, a ne sudjeluju aktivno u programima ili ne djeluju.
 S. Mesarić predlaže da se takvim članicama stopiraju sredstva te da se ista raspodijele 
aktivnim članicama
 D. Buvač pojasnio prijašnje funkcioniranje GZK , dio sredstava dijelio se članicama za 
funkcioniranje , a drugi dio sredstava dodjeljivan je članicama preko natječaja i javnih poziva. Sve 
članice su imale obavezu i opravdati ista sredstva putem priloženih računa , ukoliko nisu 
opravdana  novac se ne isplačuje , te da je potrebno ispoštovati potpisane ugovore potpisanih 
strana.
 Članice predlažu predsjedniku da kontaktira  udruge koje aktivno ne djeluju u GZK  te 
ukoloko ne ispostave potrebna izvješća da se ista raspodjele prema aktivnim članicama.
 Predsjednik se obvezuje da će ispitati stanje.
 Članice predlažu da se napravi zajednički program svih članica GZK kako bismo  se svi 
zajeno predstavili javnosti, isti je potvrđen te će biti formiran odbor za realizaciju istog.
 S Mesarić predlaže da to bude uči Dana Grada.

 
Skupštinari su predložili da se svakoj članici dostave tabele sa prijedlozima bodovanja kako bi ih 
mogle prodiskutirati u udrugama.
 -predsjednik se obavezao poslati materijale o Prijedlozima bodovanja članicama.

 Ad6) Carek- postavlja pitanje zašto nisu predviđena sredstva za udruge Totovčice i Štefanec
 Kotur – pojašnjava da odlukom Grada društvo mora 2g. funkcionirati kako bi mogli biti 
uvršteni u raspodjelu sredstava.
 Članice naglašavalju da nailaze na različite administrativne probleme vezane uz nove 
obasce i načine plačanja u FINI te mole za pomoć.
 Kotur savjetuje da mu se sve članice slobodno mogu obratiti te da će rado pomoći oko 
administrativnih poteškoća.( razni obrasci RNO , Statuti....)
 Kotur zamolio članice sa se pridržavaju novog Zakona u udrugama te da se članice redovito
informiraju o novinama u zakonu i svojim obavezama
 

  Predsjednik je zahvalio članicama na dolasku na Skupštinu te zaželio uspješan rad tijekom 
godine.

  Skupština je završila u 15h.
 

 ZAPISNIČAR: Jagoda Srša
  

   OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 1. PREDRAG KOČILA
 
                                                      2. IVAN UJLAKI
  


